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§ 1  

Anmälan av val till funktionshinderråd 2015-2018 och 

sammansättning stadsdelsnämnd 2015 

Kommunfullmäktige har för 2015 utsett ledamöter och 

ersättare till stadsdelsnämnden. Stadsdelsnämnden beslöt vid 

sitt sammanträde den 2 januari att utse ledamöter i rådet för 

funktionshindersfrågor 2015-2018.  

 

Rådet för funktionshindersfrågor 

Rådet har tagit del av informationen. 

 

§ 2 

Val av ordförande och vice ordförande 

Rådet beslöt att utse Helena Lanzer-Sillén till ordförande och  

Mikael Erdefelt till vice ordförande i rådet. 

 

§ 3 

Val av justerare och tid för justering 

Vice ordföranden Mikael Erdefelt utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll 

vilket ska ske fredagen den 23 januari. 

 

 § 4  

 Sammanträdestider 2015 

Rådet brukar sammanträda en vecka före stadsdelsnämnden 

och beslöt att fastställa sammanträdestider 2015 enligt 

följande, som regel torsdagar kl. 18.00. 

 

22 januari 20 augusti  

5 februari 17 september 

19 mars 15 oktober 

16 april 12 november 

12 maj, tisdag 8 december, tisdag 

11 juni 

 

Presidiet har meddelat att de önskar besöka rådet den 16 

april. Funktionshinderinspektörerna önskar besöka rådet den 

12 maj för att presentera en rapport som gjorts av 

myndighetsutövningen i stadsdelen.  
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Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet önskar få information om verksamheten inom 

socialpsykiatrin inkl. det hälsoprojekt som genomförts, om 

möjligt till sammanträdet den 19 mars. Rådet önskar också 

under året få information om handläggning av ärenden inom 

LSS-området. 

 

Rådet fastställde sammanträdesdatum enligt upprättat förslag. 

 

§ 5 

Anmälan av instruktion för funktonshinderrådet samt 

program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 

Instruktion för rådet är fastställt av kommunfullmäktige 

2011-06-13. Ett program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2011-2016 är fastställt av 

kommunfullmäktige 2011-06-13. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av informationen och kommer återkomma 

till programmet för vidare diskussioner.  

 

§ 6 

Anmälan av föregående protokoll 

Protokoll från rådets sammanträde 2014-12-11 justerades den 

15 december. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av protokollet. 

 

§ 7 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

1. Trygghetsvandring i Älvsjö centrum och 

Prästgårdsgärde, minnesanteckningar 2014-11-18 

 

2. Tellus vårprogram 2015 

(finns tillgängligt vid sammanträdet) 

 

3. Vår synpunkt, nr 8/2014, medlemstidning för synskadade 

i Stockholms och Gotlands län 
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       (finns tillgängligt vid sammanträdet) 

 

4. Bagage-vagnar i Älvsjö resecentrum, svar från 

Trafikförvaltningen 2015-01-08 

 

5. Cirklar och teman 2015 från BOSSE, Råd Stöd & Kunskapscenter 

(finns tillgängligt vid sammanträdet) 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet är intresserat att få delta med en eller flera 

representanter i trygghetsvandringarna, vilket ska framföras 

till samordnaren. Trygghet och tillgänglighet är båda viktiga 

områden. 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2015-01-29, § 8-10 

 

§ 8 

Verksamhetsplan och budget 2015 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat förslag till 

verksamhetsplan och budget 2015 i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2015-01-14 samt bilagor.  

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och fick tillfälle att ställa 

frågor. Rådet pekade på nödvändigheten till bra 

ljudanläggning vid stadsdelsnämndens sammanträden, vilket 

man bör tänka särskilt på om sammanträdena genomförs i 

lokaler ute i samhället. 

 

§ 

Rapport om hälso- och sjukvårdsindikatorer på Solberga 

vård- och omsorgsboende, Kristallgården och Älvsjö 

servicehus 2014 

I syfte att säkerställa hälso- och sjukvårdens kvalitet inom de 

särskilda boendeformerna har staden fastställt hälso- och 

sjukvårdsindikatorer inom vissa viktiga områden. 

Indikatorerna har följts upp under mätperioden 1 oktober 

2013 till och med 30 september 2014. De verksamheter som 

ingår i uppföljningen är Solberga vård- och omsorgsboende, 

Kristallgården och Älvsjö servicehus.  
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Uppföljningen visar att de boende på Solberga vård- och 

omsorgsboende, Kristallgården och Älvsjö servicehus 

överlag får en god hälso- och sjukvård utifrån de områden 

som följts upp med hälso- och sjukvårdsindikatorerna. 

Uppföljningen visar också att det finns vissa 

förbättringsområden i alla verksamheter, framför allt inom 

området inkontinens. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-12-19. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet.  

 
§ 10 

Remiss av detaljplan för 470 lägenheter och 70 

studentlägenheter i Kabelverket etapp 2 

 

Detaljplanen omfattar 470 lägenheter i tre kvarter i nuvarande 

kvarter Sandaletten 1, samt 70 studentlägenheter i kvarteret 

Prästgårdshagen 1. Planen innehåller också en förskola med 

fyra avdelningar, en gruppbostad enligt LSS och några 

mindre butikslokaler.  

 

Förvaltningen är positiv till att nya bostäder byggs nära 

Älvsjö centrum, som är en av översiktsplanens tyngdpunkter. 

Det bidrar också till trygghet i stråket mellan Älvsjö centrum 

och Solbergaskogen. Förvaltningen anser att kringliggande 

parker behöver förstärkas för att kunna ta emot så många nya 

besökare, önskar en trottoar utmed Sjörövarparken, uttrycker 

en viss oro för parkering och framkomlighet för Kavlis 

transporter, samt har därutöver endast några mindre 

synpunkter. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-01-08. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och vill påminna om behovet 

av parkeringsplatser för personer med rörelsehinder. Rådet 

ställde frågor kring hur stadsdelen arbetar för att påverka 

byggande av LSS-bostäder. Eva Frykler informerade om hur 

staden arbetar och förklarade bl.a. att det är 

socialförvaltningen centralt som ansvarar för dessa frågor. En 

ökad samordning är önskvärd och stadsdelarna har framfört 
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att behovet av bostäder behöver kartläggas och analyseras för 

att få en helhetsbild. 

 

§ 11 

Övrigt 

Samråd med Hägersten/Liljeholmen och Skärholmen 

Mikael Erdefelt föreslår rådet att ta initiativ till ett 

samverkansmöte med funktionshinderråden i 

Hägersten/Liljeholmen och Skärholmen för att diskutera 

gemensamma frågor. Rådet ställde sig positivt och kommer 

att återkomma till frågan. 

 

Ljudanläggning vid rådets sammanträden 

Ordföranden frågade rådet om det finns behov av en 

ljudanläggning vid rådets sammanträden, då det idag inte 

finns någon sådan i det rum som används. De närvarande 

förklarade att det fungerar bra utan ljudanläggning tills 

vidare, men att man vid behov återkommer i frågan. 

 

__________________________ 

 

 


